
Zápis z jednání Akademického senátu JAMU 

ze dne 20. září 2016 

 

Přítomni (8): 

doc. Mgr. Petr Francán; doc. MgA. Vít Spilka; doc. Mgr. Hana Halberstadt; doc. MgA. Jan Jiraský, 

Ph.D.; MgA. Hana Krejčí; prof. Mgr. Petr Oslzlý; doc. Mgr. Jan Zbavitel, Ph.D.; MgA. Jonáš Konývka. 

Omluveni (3): 

prof. Barbara Maria Willi, Ph.D.; Bc. Jan Čižmář, M.A., B.A., dipl. um.; BcA. Sára Čermáková. 

Hosté (1): 

JUDr. Lenka Valová (kvestorka JAMU). 
 

Osnova zápisu: 

1. Zahájení 

2. Rezignace stávajícího a volba nového předsedy AS JAMU 

3. Novela vysokoškolského zákona 

4. Financování veřejných vysokých škol 

5. Školka na půdě Astorky 

6. Příprava voleb do AS JAMU na období 2016-2019 

 

1. Zahájení 

Předseda AS JAMU doc. Francán přivítal přítomné senátory a hosty, sdělil, že senátor MgA. Gabriel 

Rovňák ukončil studium na JAMU, tudíž odstoupil z AS JAMU, kvůli dosáhnutí limitu doplňování stran 

studentů HF JAMU zůstává místo dvanáctého senátora nezaplněné. Doc. Francán také sdělil, že i 

senátor Michal Skočovský, FDA. ukončil studium na JAMU – jeho zastoupí v AS JAMU BcA. Sára 

Čermáková. 

Přítomno bylo v danou chvíli osm z jedenácti senátorů, doc. Francán tak prohlásil senát za 

usnášeníschopný a zahájil jednání. 

Senátor MgA. Konývka požádal o doplnění bodu do programu ohledně Financování veřejných 

vysokých škol. 

Senátorka MgA. Krejčí požádala o doplnění bodu do programu ohledně školky na půdě Astorky. 

Host JUDr. Valová požádala o doplnění bodu do programu ohledně novely vysokoškolského zákona. 

Program jednání AS JAMU byl odsouhlasen ve znění a pořadí viz Osnova zápisu. 



 

2. Rezignace stávajícího a volba nového předsedy AS JAMU 

Doc. Francán rezignoval na funkci předsedy AS JAMU z důvodu úspěšné kandidatury na funkci děkana 

DIFA JAMU, zároveň navrhl AS JAMU jakožto svou nástupkyni doc. Mgr. Hanu Halberstadt. Žádný 

protinávrh nezazněl, doc. Francán tak vyzval senátory k hlasování o zvolení doc. Halberstadt novou 

předsedkyní AS JAMU: 

Pro 7, proti 0, zdržel se 1. 

 

3. Novela vysokoškolského zákona 

JUDr. Valová představila AS JAMU nejdůležitější změny v rámci novelizace vysokoškolského zákona. 

Jedná se především o tyto změny: 

- AS JAMU bude schvalovat rozpočet JAMU jako první, až poté správní rada; 

- na IS bude zavěšen návrh změny rozpočtu pro rok 2016 kvůli cca 2mil. Kč přidělených JAMU pro 

dorovnání rozpočtu z MŠMT; 

- volební řád do AS JAMU předkládá rektor; 

- jednací řád AS JAMU si předkládá a odsouhlasí AS JAMU samostatně; 

- nastane nutná změna názvosloví vzdělávacích oborů, programů apod. 

 

4. Financování veřejných vysokých škol 

MgA. Konývka požádal AS JAMU o přijetí usnesení ohledně podfinancování VVŠ ve střednědobém 

plánu. Požádal JUDr. Valovou o objasnění situace, ta senátory seznámila s aktuální situací a 

aktuálními jednáními RVŠ, ČKR a JAMU s MŠMT ohledně plánovaného podfinancování VVŠ pro léta 

2017-2019. MgA. Konývka dále senátory seznámil s přijatými usneseními Studentské komory Rady 

vysokých škol č. 16-18-03 ze dne 8. září 2016 a Předsednictva Rady vysokých škol bodu 5. ze dne 15. 

září 2016. AS JAMU po diskusi hlasovala o přijetí usnesení (viz níže): 

Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

 

Přijaté usnesení: 

AS JAMU se připojuje k usnesení SK RVŠ č. 16-18-03 ze dne 8. září 2016 a usnesení P RVŠ bodu 5. ze 

dne 15. září 2016 s apelací na RVŠ a vedení veřejných vysokých škol a vyslovuje podporu vedení 

JAMU při jednání o rozpočtových podmínkách pro veřejné vysoké školy s MŠMT. 

 

JEDNÁNÍ AS JAMU OPUSTIL PROF. MGR. PETR OSLZLÝ, PŘÍTOMNO 7 SENÁTORŮ. 

 

 



5. Školka na půdě Astorky 

JUDr. Valová informovala AS JAMU, že se JAMU snaží podpořit sociální výhody pro studenty a 

zaměstnance JAMU formou otevření školky. Prostory by se mohly využít v budově Astorky, otázka 

však je financování takové proměny části budovy (sociální či v budoucnu nový program reprodukce 

MŠMT). Další otázka je, k jakým všem účelům by se budova Astorky mohla do budoucna 

transformovat. Veškeré otázky chce dle vyjádření JUDr. Valové JAMU konzultovat a diskutovat 

s akademickou obcí JAMU. 

AS JAMU vyjádřilo podporu vedení školy v krocích, které činí v řešení zřízení školky. 

Senátor doc. Francán navrhl název školky – Jamka. 

 

6. Příprava voleb do AS JAMU na období 2016-2019 

Na příštím jednání AS JAMU bude předsedkyní připraven podkladový materiál pro vyhlášení voleb do 

AS JAMU na období 2016-2019. 

Senátor doc. Francán odstoupil z AS JAMU, na dalších jednání za něj nastoupí doc. Pierre Nadaud. 

 

Jednání bylo ukončeno. Další jednání bude svoláno na 19. října 2016 v 16:00. 

 

 

Zápis vypracoval 29. září 2016 Jonáš Konývka 

Verifikovala 30. září 2016 Hana Halberstadt 


